
凉菜三小碟 Appetizers (Three Small Dishes)

小黃瓜海蜇 Jellyfish with Cucumber

陳年花雕醉鴿 Marinated Pigeon with Aged Huadiao Wine

川味蒜泥白肉 Sichuan-style Sliced Pork with Garlic Sauce

主湯 Main Soup

鮑魚花膠燉雞湯4位 Braised Chicken Soup with Abalone & Fish 
Maw (4 servings)

主菜 Main Courses

北京填鴨半隻 Half Peking Duck

松鼠海鱸魚1條 Sweet and Squirrel-shaped Sea Bass (1 whole)

麻辣水煮明蝦球 Spicy Boiled Prawn Balls

蟹粉扒菜苗 Stir-fried Seasonal Greens with Crab Roe Sauce

主食/甜品 Staple Food / Dessert

四川擔擔小麵4碗 Sichuan Dan Dan Noodles (4 Small bowls)

黑糖杞子冰粉4位 Brown Sugar & Wolfberry Jelly (4 servings)

優惠價 Special price: 

        1,030HK$
港幣

元

正價 Regular price:
港幣HK$1,288元

豪華鮑魚花膠4人餐8折(適用於星期一至四晚市；公眾假期除外)
20% off Deluxe Abalone and Fish Maw Set Menu for 4 diners (Monday 
to Thursday during dinner session; except public holidays)

1/10/2025 - 31/12/2025

優惠不適用於滙豐銀聯雙幣信用卡。優惠不適用於2025年10月6日、12月24及31日。優惠適用於堂食或外賣。優惠不可與其他優惠同時使用。如有任何爭
議，生利集團保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is not applicable to HSBC UnionPay Dual Currency Credit Card. The offer is not applicable on 6 October, 24 and 31 December 2025. 
The offer is valid for dine-in or take-away. The offer cannot be used in conjunction with any other offers. In case of any dispute, the decisions of 
Sanglee Group Limited Company shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or 
www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!


